
Verkeersveiligheid 
 
Verder zijn wij met de Dienst Verkeersveiligheid in gesprek over de 
onveilige verkeerssituatie in de Kreeftstraat na het invoeren 
eenrichtingsverkeer. Wij hebben de gemeente gevraagd om een 
onderzoek te starten naar het aantal voertuigen dat tegen de rijrichting 
de straat inrijdt en ook naar de snelheid waarmee door de straat 
gereden wordt. Ons verzoek is afgewezen. De Dienst Verkeersveiligheid 
heeft het te druk, onder andere met de vele andere verzoeken om zo’n 
onderzoek.  
 
Als wij toch in beeld willen krijgen van het ‘verkeerd’ inrijden en de 
gereden snelheid, zullen wij dit dus zelf moeten onderzoeken. Wij 
denken nog na over hoe wij dat kunnen vormgeven. Te zijner tijd 
informeren wij de straat hierover.  
 


